



個人資料確認表格  
Personal Information Confirmation Form

※ 請以正楷填寫 Please use capital letters

項目 Items	內容 Description
學生編號 Student Number	
學生中文姓名 (依照證件) Student Name in Chinese (as printed on ID/passport)	繁/簡字體將依照所提供之證件 The Chinese character (complicated/simplified) will be based on the ID/passport.
學生英文姓名 (依照證件) Student Name in English (as printed on ID/passport)	
身份證/護照號碼 ID Card/Passport No	
永久地址* Permanent Address	
電郵地址* E-mail Address	
住宅電話 Home Tel. No.	
手提電話* (將用作大學發送 SMS) Mobile Phone No. (for sending SMS)	

\* 大學將按上述之永久地址，電郵或手機寄發通知及信函。如需修改地址，請同時遞交相關證明文件。

The University will send correspondences to the above permanent address, by email or SMS. If you need to amend the address, please submit the relevant document with this form.

備註 Remarks：學生須連同身份證副本及此表格一併交回持續教育學院以辦理離校(退學)、休學或轉課程申請手續。

Please return the signed form to the School of Continuing Studies with a copy of your Identity Card for applying Clearance (Withdrawal from Study), Deferral or Transfer of Program.

個人聲明 Personal Declaration：

本人確認申請表中所提供的資料真實無誤，並聲明已知悉及明白『澳門科技大學個人資料收集聲明』的內容。

I declare that the information provided in this application form is true and correct; I have also acknowledged and understood the Personal Data Collection Statement of Macau University of Science and Technology.

學生簽署確認

Student's Signature : \_\_\_\_\_

日期

Date : \_\_\_\_\_

持續教育學院專用 FOR SCS USE ONLY

資料核對及輸入

Checked and Updated by : \_\_\_\_\_

日期

Date : \_\_\_\_\_

資料確認

Data Confirmed by : \_\_\_\_\_

日期

Date : \_\_\_\_\_